
Vergadering Statencommissie Omgevingsbeleid op woensdag 12 oktober 2022 
 
Agendapunt 5. Ingekomen stukken 
 
In het presidium is afgesproken deze vragen schriftelijk in te dienen en de dinsdag voor 9.00 uur 
voorafgaand aan de vergadering in te leveren. De betreffende gedeputeerde kan de vraag 
vervolgens mondeling beantwoorden in de commissie of aangeven dat dit schriftelijk gaat 
gebeuren.  
 
 
A.9. Advies rapport ‘Herafweging verwerking productiewater Schoonebeek 2022’ 

(afschrift GS-brief van 20 september 2022 aan het Ministerie van Economische Zaken 
en Klimaat) 

 
Fractie GroenLinks, mw. E. Slagt-Tichelman 
Tijdens de informatiebijeenkomst in Schoonebeek voor de zomer, benoemde de NAM dat zij na 
de vakantie in augustus een vergunning zouden indienen om nieuwe putten te boren of een 
vergunning met tegelijkertijd een stuk vergunning voor nieuwe transportleidingen. Onze fractie 
ervaarde veel weerstand tijdens de bijeenkomst over de plannen vervuild injectiewater in 
Drenthe te injecteren. En daarbij het probleem van Twente naar Drenthe te verplaatsen. Onze 
fractie heeft goed de website van mijnbouwvergunningen.nl in de gaten gehouden maar tot nu 
toe niks ter inzage gezien.  
- Heeft GS inmiddels wel meer informatie ontvangen?  
Tegelijkertijd benoemde de NAM tijdens de bijeenkomst dat de lege gasvelden in Schoonebeek 
niet meer te koop stonden, terwijl zij dat daarvoor wel algemeen bekend hadden gemaakt.  
- Kan GS ons ook hier iets meer over vertellen over de huidige stand van zaken?   
 
Reactie gedeputeerde Stelpstra 
 
 
A.12. Schriftelijke beantwoording vragen gesteld in commissie OGB 7 september 2022 over 

Eindrapport Oppervlaktewaterwinning Drentsche Aa (brief van 27 september 2022 
van gedeputeerde J.N. Kuipers)  

 
Fractie D66, mw. A.M. Kleine Deters 
Externe commissie van deskundigen, wie zijn dat? Komen daar ook inwoners in?  
De genoemde maatregelen betreffen vooral externe partijen, GS heeft ook een eigen 
verantwoordelijkheid én bevoegdheid. De uitkomsten van het eindrapport zijn teleurstellend en 
maken inwoners ongeruster. Is de gedeputeerde van plan om vanuit de huidige mogelijkheden, 
vastgelegd in o.a. de POV zijn verantwoordelijkheid en bevoegdheden te gebruiken en direct in 
te grijpen en bij te sturen? Zo nee, waarom niet? zo ja met welke maatregelen?  
 
Fractie Partij voor de Dieren, mw. R.R.M. Zuiker 
Wie zitten in die commissie van deskundigen en wanneer zullen zij advies uitbrengen?  
Kan PS dat advies ook toegestuurd krijgen? 
 
Reactie gedeputeerde Kuipers 
 
 



A.13. Afdoening toezegging gedaan in de vergadering van Provinciale Staten van 9 maart 
2022 tijden het interpellatiedebat over vakantieparken over huurders eerste koop 
(GS-brief van 27 september 2022) 

 
Fractie PVV, dhr. A. Vorenkamp 
In de voorwaarden van de Recron, die door de recreatieondernemers meestal wordt gebruikt bij 
huurovereenkomsten is het recht van eerste koop niet opgenomen.  
- Gaat GS bij de Recron er op aandringen dit recht alsnog op te nemen voor b.v. huurders van 

pachtgrond met minimaal een jaarcontract?  
- Zo Nee, waarom niet?  
 
Reactie gedeputeerde Brink 
 
 
A.14.  Evaluatie meerjarenprogramma bodem en ondergrond 2016-2021 (GS-brief van 

27 september 2022)  
 
Fractie D66, mw. A.M. Kleine Deters 
Een overzichtelijke evaluatie waar op projectniveau verantwoording is afgelegd.   
D66 begrijpt niet dat als het om duurzaam en efficiënt gebruik van de bodem en ondergrond 
gaat er alleen bij 3.5.2 gewasbeschermingsmiddelen in relatie tot melkveehouders genoemd 
worden.  
- Waarom zijn de overige projecten, waarbij sprake is van vervuiling door 

gewasbeschermingsmiddelen in ons drinkwater, zoals bv waterwinning Drentsche AA, of 
Noordbargeres niet genoemd in deze evaluatie?  

 
Fractie Partij voor de Dieren, mw. R.R.M. Zuiker 
Deel bodemtaken worden overgedragen naar de gemeenten. Hoe zorgt de provincie ervoor dat 
deze overdracht goed verloopt? 
 
Reactie gedeputeerde Stelpstra 
 
 
A.17. OV-bureau Groningen Drenthe; voorgenomen tarieven 2023 en goedgekeurde 

Dienstregeling 2023, huidige inzichten in financiële situatie en Transitievergoeding 
OV 2023 (brief van 27 september 2022) 

 
Fractie GroenLinks, dhr. J.J. Rook 
T.a.v de indexering van de bustarieven. 

- Is het college op dit moment van mening dat deze prijzen betaalbaar zijn voor 
minimuminkomens en zo niet, of men verwacht of dat zo gaat blijven. 

 
Reactie gedeputeerde Vedelaar 
 
 
  



B.1. Afschrift brief van de Raad voor de leefomgeving en infrastructuur (Rli) van 
7 september 2022 aan de minister voor Klimaat en Energie over Rli-advies “Splijtstof? 
Besluiten over kernenergie vanuit waarden” 

 
Fractie PVV, dhr. A. Vorenkamp 
- Ziet GS Kernenergie als een noodzakelijk onderdeel van de toekomstige energiemix?  
- Zo nee waarom niet?  
- Draagt dit rapport volgens GS bij tot maken van spoed met kernenergie? 
 
Reactie gedeputeerde Stelpstra 
 
 
B.20. Brief van Natuur en milieufederatie Drenthe e.a. inzake N34:  
 
Fractie D66, mw. A.M. Kleine Deters 
Deze brief willen we betrekken bij agenda punt 9 gedeeltelijke verdubbeling N34 en aanpak 
verkeersplein Gieten.  
 
 
B.22. Afschrift brief van Drents Agrarisch Jongeren Kontakt (DAJK) van 29 september 2022 

aan het college van Gedeputeerde Staten over Situatie omtrent de wolf in Drenthe 
 
Fractie PVV, dhr. A. Vorenkamp 
Brief van het Drents Agrarisch Jongeren Kontakt over de Wolf in Drenthe: gezien de urgentie 
die uit deze brief spreekt en de aangenomen motie i.z. Wolvenbeheer in de laatste Provinciale 
Staten, hoe en wanneer gaat de gedeputeerde dit overbrengen aan de relevante instanties? 
 
Reactie gedeputeerde Jumelet 
 
 
C.2. Subsidieverlening Recreatieve fietspaden Bosweg Gasselterveld en Alberta Drents-

Friese Wold (brief van 27 september 2022) 
 
Fractie Partij voor de Dieren, mw. R.R.M. Zuiker 
- Waarom voldoet het huidige fietspad niet? 
- Blijven de bomen langs het fietspad behouden?  
 
Reactie gedeputeerde Brink 
 
 
Agendapunt 10. Nationaal Programma Landelijk Gebied 
 
 
A.18. Delen IPO brief over uitvoeringscondities stikstofreductie aan de minister Van der 

Wal (GS-brief van 27 september 2022) 
 
Fractie PVV, dhr. A. Vorenkamp 
Deze brief is opgesteld naar aanleiding van de Kamerbrieven over dit onderwerp van d.d. 15 juli 
en 17 juli j.l. Inmiddels is het rapport van de Dhr. Remkes ´Wat wel kan´ vorige week 



uitgekomen. deze brief van was voor Minister v.d. Wal reden haar nota van 15 juli deels te laten 
vervallen waaronder in ieder geval de betrokken stikstofreductiekaart.  
- Is de voorliggende brief van het IPO nu als achterhaald te beschouwen? 
Verder wil de PVV deze brief graag agenderen voor een volgende OGB en verzoekt daar tevens 
het genoemde rapport van Dhr. Remkes en eventueel in de tussentijd binnenkomende brieven 
en stukken over het onderwerp Stikstof betrekken bij de discussie in de commissie. 
 
Reactie gedeputeerde Jumelet 
 


